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The SAGE Key Concepts series provides students with accessible and authoritative
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knowledge of the essential topics in a variety of disciplines. Cross-referenced
throughout, the format encourages critical evaluation through understanding. Written
by experienced and respected academics, the books are indispensable study aids and
guides to comprehension. Key Concepts in Urban Studies: * Clearly and concisely
explains the basic ideas in the interdisciplinary field of urban studies * Offers concise
discussions of concepts ranging from community, neighbourhood, and the city to
globalization, the New Urbanism, feminine space, and urban problems * Constitutes a
re-examination of the key ideas in the field * Is illustrated throughout with international
examples * Provides an essential reference guide for all students and teachers across
the urban disciplines within sociology, political science, planning and geography.
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马克·戈特迪纳，纽约州立大学布法罗分校社会学教授，主要研究领域为城市社会学、
城市符号学和城市理论，出版的作品包括《空中生活》、《拉斯维加斯：一座彻头彻尾
的美国城市》、《城市空间的社会产物》、《新城市社会学》、《》《美国主题》和《
后现代符号学》等。
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新版特别特别好

-----------------------------
西方城市研究Key Concepts 通俗易懂，主要是美国的案例

-----------------------------
偏社会学。框架不明，虽然前言里推荐了不同学科（城市地理、城市社会学etc）的阅
读内容。排版和写作读起来也很累
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书评

13年前，我从望京搬到五环外现在居住的地方，请朋友们到家里做客。一开始，他们都
对相对低密度的郊区生活感到欢喜。不过当问到他们是否会跟我一样作出同样的选择，
大家就开始犹疑起来，“这，怕是得退休以后了吧！”“这里住久了，就懒了吧！”“
也许最重要的，这种生活方式会...  
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